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Gemaakte afspraak tussen de gemeente Barneveld en Quadclub De Veluwse Zandhappers 
 
Onze situatie tot op heden 
Onze vereniging bestaat sinds 2013 en probeert sindsdien een vaste trainingslocatie te krijgen, maar 
dat is tot op heden helaas nog niet gelukt. Daardoor zijn wij noodgedwongen al vier keer van locatie 
gewisseld en moesten wij bij iedere verhuizing de kosten daarvan volledig voor eigen rekening 
nemen. Maar ook moesten wij iedere keer volledig op eigen kosten een trainingsbaan aanleggen en 
die kosten en uren die daarin gaan zitten zijn echt niet mis. Daarnaast hebben wij ook altijd het 
onderhoud van de trainingsbaan voor eigen rekening genomen. Oftewel wij zijn een snelgroeiende 
vereniging die zichzelf altijd zelf heeft bedropen, die nog nooit een bijdrage van de gemeente 
Barneveld heeft ontvangen en waarover nog nooit klachten zijn binnengekomen. Onze vereniging 
met 80 leden, waarvan 40 jeugdleden, is geliefd en staat bekend om de saamhorigheid, sportiviteit, 
het tegengaan van wildcrossen en het vele vrijwilligerswerk van de leden.  
 
Onze derde trainingsbaan aan de Wencopperweg huurden wij sinds 2016 van de gemeente 
Barneveld op basis van een gedoogconstructie met overeengekomen randvoorwaarden. Wij trainden 
daar gemiddeld 3 uur per week en deden dat in goede harmonie met de omgeving en omwonenden 
en er is dan ook nooit een klacht binnengekomen. Alles liep dan ook naar wens.  
 
Afspraak over opzegging trainingsterrein Wencopperweg 44 
Op donderdag 5 maart 2020 hebben wij een gesprek gehad met Wethouder de Kruijf, Wethouder 

Dorrestijn en Reinard de Jong. Hierin is besproken dat wij ons trainingsterrein aan de Wencopperweg 

44 moesten verlaten omdat dit ontwikkeld ging worden voor Harselaar Zuid. De gemeente Barneveld 

was grotendeels eigenaar van dit terrein en gedoogde het gebruik van ons als trainingsterrein. We 

hebben afgesproken dat wij onder dezelfde voorwaarden konden verhuizen naar een nieuw terrein: 

DE GEMEENTE BARNEVELD IS AKKOORD ALS DE VELUWSE ZANDHAPPERS VERHUIZEN NAAR EEN ANDERE LOCATIE, MITS 

ER VOORAF OVEREENSTEMMING BEREIKT IS MET DE OMWONENDEN EN GRONDEIGENAAR. DE GEMEENTE BARNEVELD 

HOUDT DE AFSPRAKEN OMTRENT DE HUIDIGE LOCATIE IN STAND OP EEN NIEUWE LOCATIE. DIT BETEKEND DAT ER NIET 

ACTIEF GEHANDHAAFD WORDT EN DAT ER BIJ EVENTUELE KLACHTEN IN GESPREK GEGAAN WORDT MET DE BETREFFENDE 

PERSOON DOOR DE GEMEENTE BARNEVELD EN DE VELUWSE ZANDHAPPERS. DE VELUWSE ZANDHAPPERS ZULLEN DE 

HUIDIGE STRENGE REGELS ONDER ANDERE OMTRENT RIJTIJDEN (MAX. 6U PER WEEK), GELUID EN VEILIGHEID OOK 

BLIJVEN HANDHAVEN OP EEN NIEUWE LOCATIE. 

Hieronder treft u het volledige gespreksverslag aan: 

 

 

Gespreksverslag Overleg trainingsterrein Quadclub De Veluwse Zandhappers 

Donderdag 5 maart 2020, 11:00u Gemeentehuis Barneveld 

Wethouder de Kruijf, Wethouder Dorrestijn, Reinard de Jong, Hendrik van Winkoop, Erwin Versteeg 

Gemeente Barneveld geeft aan dat Harselaar-Zuid gaat ontwikkeld worden. Momenteel wordt er 

bodemonderzoek uitgevoerd. Het trainingsterrein is nog vermeden, De Veluwse Zandhappers is daar 

erg dankbaar voor. Eind 2020 moet er verder bodemonderzoek uitgevoerd worden waardoor het 

terrein verlaten moet worden. Binnenkort volgt een opzegging.  

Dit maakt een nieuwe locatie nog urgenter.  

De gemeente Barneveld is akkoord als de Veluwse Zandhappers verhuizen naar een andere locatie, 

mits er vooraf overeenstemming bereikt is met de omwonenden en grondeigenaar. De gemeente  
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Barneveld houdt de afspraken omtrent de huidige locatie in stand op een nieuwe locatie. Dit 

betekend dat er niet actief gehandhaafd wordt en dat er bij eventuele klachten in gesprek gegaan 

wordt met de betreffende persoon door de gemeente Barneveld en De Veluwse Zandhappers. De 

Veluwse Zandhappers zullen de huidige strenge regels onder andere omtrent rijtijden (max. 6u per 

week), geluid en veiligheid ook blijven handhaven op een nieuwe locatie.  

Samengevat was het een positief opbouwend gesprek waarin gezocht is naar mogelijkheden zodat de 

Veluwse Zandhappers haar activiteiten voort kan zetten en daarmee wildcrossen voorkomen en haar 

jeugd en volwassen leden een plek kan bieden om de quadsport uit te oefenen.  

Actiepunten:  

• Veluwse Zandhappers gaat verder op zoek naar een nieuwe locatie 

__________________________________________________________________________________ 

 
Op zoek naar weer een nieuwe locatie 
Oftewel wij moesten zelf op zoek naar een nieuwe locatie waar aan alle bovengenoemde 
voorwaarden voldaan kon worden en dat bleek een enorm grote uitdaging te zijn. Toch is dat ons na 
veel moeite gelukt dat en dat was het terrein aan de Grote Bosweg. Voor dat terrein hebben we 
overeenstemming bereikt met zowel de grondeigenaar als de omwonenden en daar konden we ook 
aan dezelfde randvoorwaarden als die voor de locatie aan de Wencopperweg voldoen. Daarmee 
hadden we dus aan alle voorwaarden die de gemeente gesteld had voldaan. Daarna zijn we met 
toestemming van de gemeente Barneveld op basis van die gestelde voorwaarden, zelfs nog eerder 
dan door de gemeente gevraagd was, naar de nieuwe locatie op de Grote Bosweg verhuisd. En de 
oude locatie hebben wij ook weer netjes achtergelaten.  
 
Aanleg nieuwe trainingsbaan op de Grote Bosweg 
Eind 2020 hebben wij met een groot aantal leden wekenlang hard gewerkt aan het gereed maken 
van het terrein aan de Grote Bosweg. Wij hebben grote investeringen gedaan, zowel in tijd als in 
geld, zodat we een baan konden aanleggen waar de hele vereniging op een veilige en goede manier 
de quadsport kon uitoefenen. Maar daarvoor moest er wel veel gebeuren aan het terrein. We 
hebben met grote machines hoogteverschillen opgelost en vervolgens springschansen aangelegd. 
Dus alles wees op “Eind goed, al goed”! 
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Maar toen ging het alsnog helemaal de verkeerde kant op 
Op 29 december 2020 kregen wij ineens volledig onverwacht en tot onze grote verbazing bericht van 
de Omgevingsdienst De Vallei waarin gesteld werd dat wij in overtreding waren omdat wij 
werkzaamheden verrichten op het terrein aan de Plaggenweg 21/Grote Bosweg. Dit verbaasde ons 
enorm omdat wij overeenstemming hadden bereikt met de gemeente Barneveld over weer een 
gedoogconstructie voor dit terrein. We moesten ineens een omgevingsvergunning aanvragen, maar 
daar bleef het niet bij. Daarna volgde nog het verzoek om de volgende onderzoeken en vergunningen 
te regelen voor een tijdelijke wijziging bestemmingsplan: 
 
 

 
 
 
 
Dat zijn tijdrovende en kostbare onderzoeken en dat was niet wat wij met de gemeente Barneveld 
waren overeengekomen, maar de gemeente Barneveld sloot zich ineens totaal onverwacht en tegen 
de overeengekomen afspraak en voorwaarden in bij de eisen van de Omgevingsdienst de Vallei aan. 
Het gevolg was dat wij sindsdien zonder trainingsbaan zitten en het voortbestaan van onze 
vereniging aan een zijden draadje hangt. Maar wij hebben er alles voor over om het eind van onze 
vereniging te voorkomen en weer een nieuwe trainingsbaan te krijgen. Wij willen graag voorkomen 
dat onze leden weer moeten gaan wildcross. Nog even voor de goede orde, wij hebben op 21 
oktober 2020 een bruikleenovereenkomst met de grondeigenaar voor 5 jaar getekend, dus als de 
gemeente Barneveld het terrein straks onverhoopt nodig mocht hebben voor de railterminal, dan zal 
dat desgewenst dus gewoon mogelijk zijn.    
 
  



 
4 

Wij willen dat de overeengekomen afspraak nagekomen wordt en hebben uw hulp daarbij keihard 
nodig! 
Wij hopen dat u zult begrijpen dat wij ons hier enorm slecht bij voelen. Wij hebben ons altijd netjes 
aan alle afspraken gehouden, veel geld uitgegeven voor de nieuwe trainingsbaan, nooit voor overlast 
gezorgd en nooit klachten gekregen en desondanks worden de overeengekomen afspraken door de 
gemeente Barneveld niet nagekomen. Wij mogen toch redelijkerwijs verwachten dat de gemeente 
Barneveld de gemaakte afspraak nakomt en hopen dat u ons gaat helpen om dat te bereiken.  
Wij vragen u hierbij dus om uw hulp om de nakoming van de gemaakte afspraak zo spoedig mogelijk 
door de Gemeente Barneveld tot stand te laten brengen. 
 
Mede namens alle leden van Quadclub De Veluwse Zandhappers willen wij u daar alvast hartelijk 
voor bedanken. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Erwin Versteeg 
Gerd Roseboom 
 

 


